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Protokół 
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Finansowej 
i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka  
z dnia 22 listopada 2022 r. 
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Protokół 
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego przeprowadzonego dnia 22 listopada 2022 r. pod przewodnictwem 
p. Bogusława Konrada– Wiceprzewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego 
wzięło udział 6 członków Komisji. Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania 
środków porozumiewania się na odległość, w tym Radna p. Ewa Orzechowska oraz 
Radny p. Stanisław Dylewski uczestniczyli zdalnie.  
(Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1.  Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka. 

2. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska. 

3. Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak. 

4. Inspektor ds. Oświaty p. Renata Subda. 

5. Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Bartłomiej Pieńkowski. 

6. Główna Księgowa ZGK p. Danuta Kaczmarczyk. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz ustalenie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLII sesję Rady Miasta. 

3. Wstępna analiza projektu budżetu miasta na 2023 r. 

4. Sprawy różne. 

AD 1 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Bogusław Konrad dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. 
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany porządek 
obrad, który został przyjęty bez uwag. Komisja nie wniosła uwag do Protokołu z 
poprzedniego posiedzenia. 

AD 2 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLII sesję Rady Miasta. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka  
w roku szkolnym 2021/2022 

Radna p. Renata Trojanowska zapytała o ilość dzieci z Ukrainy, która przybyła w tym 
roku szkolnym do szkół w mieście. 

Dyrektor Wydziału Os. p. Dorota Ambroziak odpowiedziała, że w tym roku szkolnym 
przybyło 138 dzieci z Ukrainy. 

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czy w porównaniu do ubiegłego roku, ogólna 
liczba dzieci w szkołach uległa zmniejszeniu czy zwiększeniu. 

Dyrektor Wydziału Os. p. Dorota Ambroziak poinformowała, że ilość dzieci uległa 
zwiększeniu. 

Radna p. Renata Trojanowska poruszyła również temat niepublicznych przedszkoli  
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w mieście. 

Dyrektor Wydziału OS. p. Dorota Ambroziak odpowiedziała, że w mieście są 3 
niepubliczne przedszkola. Poinformowała, że całkowita suma podopiecznych w tych 
przedszkolach to 191 dzieci. 

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czy zmienił się udział wydatków miasta na 
szkoły. 

Dyrektor Wydziału Os. p. Dorota Ambroziak poinformowała, że udział wydatków na 
zadania oświaty minimalnie się zwiększył. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła sporządzone zestawienie dot. 
udziałów wydatków miasta na oświatę. Zaznaczyła, że jest to zestawienie dot. całej 
działalności oświaty a nie tylko wydatków na szkoły. 

Wiceprzewodniczący Komisji zapytał czy są sporządzone zestawienia, które 
pokazywałyby dokładną ilość subwencji przyznawanej każdej szkole. 

Dyrektor Wydziału Os. p. Dorota Ambroziak poinformowała, że w przesłanych 
dokumentach istnieje wykres pokazujący bieżące koszty utrzymania wszystkich szkół 
podstawowych w mieście. 

Więcej głosów nie było. 

W związku z wyczerpaniem tematu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji  
p. Bogusław Konrad stwierdził, że Radni zapoznali się z informacjami o stanie realizacji 
zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka w roku szkolnym 2021/2022. 

Podjęcie uchwał: 

a)  W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

b)  W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035. 

c)  W sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 
Zakład Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że uchwały te dotyczą 
podniesienia kapitału spółki ZGK. Zaznaczyła, że są to środki, które zostaną 
przeznaczone na zakup kolejnej tury węgla. Skarbnik Miasta omówiła przyczynę 
autopoprawki, która zostanie wprowadzona do uchwał. 

Prezes ZGK p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że Zakład musiał wystąpić o 
wsparcie finansowe na zakup węgla. Podkreślił, że sytuacja na rynku jest bardzo 
niestabilna. Prezes poinformował, że aktualnie ZGK czeka na transport opłaconych już 
dostaw węgla. Zaznaczył, że wstępne plany wykupowania emisji będą realizowane w 
styczniu 2023 r. ze środków, które wpłynęły z opłat za korzystanie z ciepła. Poruszył 
również temat wniosku taryfowego, który dotyczy opłat za ciepło. Powiedział, że wzrost 
cen dla ZGK wynosi 68% a dla odbiorcy jest to wzrost w postaci 42%. Zaznaczył, że jest to 
wzrost do ceny z poprzedniej taryfy. 

Radna p. Teresa Trojanowska zapytała w jakim terminie pojawią się podwyżki. 

Prezes ZGK p. Bartłomiej Pieńkowski odpowiedział, że podwyżki pojawią się do 14 
dni od dnia podjęcia decyzji przez Prezesa Urzędu Regulacji Energetyki. Zaznaczył, że 
decyzja powinna być podjęta w pierwszym tygodniu grudnia. 

Więcej głosów nie było. 
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Wiceprzewodniczący Komisji p. Bogusław Konrad w związku z wyczerpaniem tematu 
dyskusji poddał pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 
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a)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2022-2035 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami „wstrzymującymi 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

c)  w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 
Zakład Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” oraz 1 głosem „wstrzymującym 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że podejmowanie tej uchwały 
jest koniecznością wprowadzenia korekty wskazanej przez RIO. 

Więcej głosów nie było. 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Bogusław Konrad w związku z wyczerpaniem tematu 
dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały celem zaopiniowania. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

za odbieranie odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych 
lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transport nieczystości ciekłych. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów  
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
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Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022 r. 

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy podjęto decyzję dotyczącą planowanego 
umieszczenia masztu z flagą na rondzie NSZZ ”Solidarność”. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka odpowiedział, że podjęto już decyzję jednak 
realizacja została odłożona na późniejszy termin. Zaznaczył, że maszt z flagą nie zostanie 
umieszczony na rondzie lecz przy ulicy Pocztowej, tak aby rondo w dalszym ciągu zostało  
przejazdowe. 

Radna p. Teresa Trojanowska zapytała czy 31 maja 2023 r. szkoła będzie już w 
całości wybudowana. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że według ustaleń będzie to 31 maj  
2024 roku. Zauważył, że w przesłanych dokumentach, może występować literówka, która 
zostanie poprawiona. Powiedział, że błąd ten może to wynikać z tego, że w 2023 zostanie 
wybudowany nowy budynek socjalny. 

Radna p. Teresa Trojanowska zapytała jakie zaplanowane inwestycje nie zostały 
zrealizowane w 2022 r. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że wszystkie planowane inwestycje 
zostały zrealizowane. Zaznaczył, że nie została jeszcze podjęta decyzja dot. przebudowy  
przejazdu kolejowego na ul. Stacyjnej oraz ul. Lubiejewskiej w kierunku Łomży. 
Poinformował również, że na przyszły rok przeszło również przykrycie rowu na  
ul. Prusa, ul. Lubiejewskiej a także ul. Sikorskiego. 

W związku z wyczerpaniem tematu dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji  
p. Bogusław Konrad stwierdził, że Radni zapoznali się z informacjami o stanie realizacji 
inwestycji przyjętych do planu na 2022 r. 

AD 3 

Wstępna analiza budżetu miasta na 2023 rok. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że na 2023 rok zaplanowano 
dochody w wysokości 113 mln 800 tys. zł. Poinformowała również o wysokości wydatków, 
których kwota sięga prawie 127 mln. zł. W tym także wyróżniła wydatki bieżące  
( 95 mln 230 tys. zł.) oraz majątkowe (31 mln. 724 tys.). Skarbnik Miasta powiedziała 
również o deficycie, który zostanie pokryty z wolnych środków bieżącego roku. 
Wspomniała także o autopoprawce, która w pełni zostanie przedstawiona przed następną 
sesją Rady Miasta. 

Radna p. Teresa Trojanowska zauważyła, że planowane dochody z czynszów 
komunalnych są bardzo nierealne. Stwierdziła, że Miasto nie zbierze takiej sumy od 
mieszkańców a podnoszenie czynszu również nie będzie możliwe. 

Więcej głosów nie było. 

AD 4 
Sprawy różne. 

Radny p. Paweł Pecura poruszył problem oświetlenia na skrzyżowaniu  
ul. Warchalskiego oraz ul. Kościuszki. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka powiedział, że problem został już zgłaszany a 
sprawą zajmuje się odpowiednia firma. Poinformował, że prawdopodobnie kłopot tkwi w 
uszkodzonej kamerze świateł. 
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Radna p. Teresa Trojanowska zapytała czy wystąpiły zmiany dotyczące  
ul. Małkińskiej. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że został rozstrzygnięty przetarg, 
dzięki któremu w ciągu dwóch tygodni zostaną wszczęte prace ul. Małkińskiej na terenie 
Miasta. 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Bogusław Konrad zapytał o to na jakim etapie są 
prace związane z wykonaniem ekranów dźwiękochłonnych na wysokości części ul. 
Pasterskiej. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że badania dot. tej sprawy zostały 
przeprowadzone a wszystkie dokumenty posiada pracownik Urzędu Miasta. Zaznaczył, że 
na prośbę Wiceprzewodniczącego zostaną mu one udostępnione. 

Radna p. Teresa Trojanowska zwróciła się do Prezesa ZGK czy spółka skorzystała z 
rządowej pomocy dla spółek ciepłowniczych. Zaznaczyła, że według informacji 
podawanych w sierpniu każda gmina powinna dostać 2,9 mln zł. 

Prezes ZGK p. Bartłomiej Pieńkowski poinformował, że nie posiada informacji o 
rządowej pomocy dla spółek ciepłowniczych. 

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Wiceprzewodniczący Komisji 

Bogusław Konrad 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – Pomoc Administracyjna – (Stażystka). 


